
Zápisnica 
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva, konaného dňa 13.10.2022 v zasadačke Obecného úradu v Bystričke. 

 
Prítomní :    Zdenka Maršalová, starostka obce                                       Verejnosť: 
                     Ing. Igor Malko, zástupca starostky  
                     Viliam Lučanský, poslanec  
                     Ing. Rastislav Košút, poslanec                        
                     Ing. Martin Matula, poslanec 
                     Mgr. Elena Pospíšilová, poslankyňa 
                     Ing. Marek Korbeľ, poslanec  
                     Ing. Peter Rendek, poslanec 
                     Ing. Jaroslava Tureková, kontrolórka obce 
- príloha č. 1  
 
Otvorenie  
     Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Bystričke otvorila a viedla Zdenka Maršalová, starostka obce. V úvode privítala 
poslancov obecného zastupiteľstva  a skonštatovala, že počet prítomných poslancov je 7 , t .j. Obecné zastupiteľstvo v 
Bystričke je spôsobilé rokovať a uznášať sa. Návrh programu zasadnutia obecného zastupiteľstva bol poslancom 
doručený spolu s pozvánkou na zasadnutie obecného zastupiteľstva .  
 
Program: 
   1.   Otvorenie zasadnutia  
   2.   Určenie zapisovateľa, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice  
   3.   Schválenie programu 
   4.   Kontrola uznesení 
   5.   Rozpočtové opatrenie č. X/2022 
   6.   Vyradenie inventarizácie z majetku ZŠ a MŠ 
   7.   Schválenie úveru na I. etapu chodníka 
   8.   Schválenie prenájmu pozemku KN-C 675/4 Bc. Jozefovi Štefanicovi 
   9.   Schválenie prenájmu pozemku KN-C 877/1 Peter a Viera Daruľovcom 
 10.   Správa auditora z overenia účtovnej závierky za rok 2021 
 11.   Dohoda o skončení nájmu nehnuteľnosti s hotelom Bystrička 
 12.   Zmluva o manažmente projektu 2022/10/PG 
 13.   Došlá korešpodencia, rôzne 
 14.   Diskusia 
 15.   Záver 

 
2. Určenie zapisovateľa, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice  
    Zapisovateľ:                     v zastúpení Ing. Jaroslava Tureková  
     Návrhová komisia:           Ing. Košút, Ing. Korbeľ, Ing. Rendek                      
     Overovatelia zápisnice:   Ing. Matula, Mgr. Pospíšilová 
 
          Hlasovanie: 
     Za: 7   - Ing.  Malko ,Ing. Košút, Ing. Matula, Ing. Rendek , Mgr. Pospíšilová, Ing. Korbeľ,  Lučanský  
     Proti: 0                                                                                Zdržal sa: 0 

 
3.  Schválenie programu 
     Program bol poslancom zaslaný.    
     Príloha č. 2 
         Hlasovanie: 
     Za:  7 - Ing.  Malko ,Ing. Košút, Ing. Matula, Ing. Korbeľ , Mgr. Pospíšilová, Ing. Rendek,  Lučanský      
     Proti:0                                                                                        Zdržal sa: 0 
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4.  Kontrola uznesení 
     Nebola uložená žiadna úloha 
           Hlasovanie: 
     Za:  7 - Ing.  Malko ,Ing. Košút, Ing. Matula, Ing. Korbeľ , Mgr. Pospíšilová, Ing. Rendek,  Lučanský      
     Proti:0                                                                                        Zdržal sa: 0 
 
5.   Rozpočtové opatrenie č. X/2022 
      Materiál bol poslancom zaslaný.    
      Príloha č. 3 
      Kontrolórka obce -  informovala poslancov, že v Rozpočtovom opatrení č. X/2022  boli  príjmy  upravené  
      nasledovne - do  Príjmovej časti  -  kapitola č. 300 Granty a transfery bola pridaná suma 1 000,00 € - dotácia na  
      knihy do Obecnej knižnice a kapitola kapitola č. 100 Daňové príjmy upravená o poplatok za rozvoj v sume 574,30 €. 
      Výdavková časť bola upravená tak, aby bola vykrytá každá položka v rozpočte. 
      Poslanci OZ zobrali Rozpočtové opatrenie č. X/2022 na vedomie.  
            Hlasovanie: 
       Za:  7 - Ing.  Malko ,Ing. Košút, Ing. Matula, Ing. Korbeľ , Mgr. Pospíšilová, Ing. Rendek,  Lučanský      
       Proti:0                                                                                        Zdržal sa: 0 
 
        6.  Vyradenie inventarizácie z majetku ZŠ a MŠ 
         Materiál bol poslancom zaslaný.    
         Príloha č. 4a  a 4b 
         Kontrolórka obce – informovala poslancov OZ, že pracovné pomôcky upratovačky a školníčky ZŠ a MŠ sú  
         v inventarizácií vedené na polovicu, preto mechanická metla sa musí odpísať z obidvoch inventárnych   
         súpisoch. 
         Poslanci OZ odsúhlasili vyradenie inventáru z obidvoch inventarizačných súpisoch. 
               Hlasovanie: 
         Za:  7 - Ing.  Malko ,Ing. Košút, Ing. Matula, Ing. Korbeľ , Mgr. Pospíšilová, Ing. Rendek,  Lučanský      
          Proti:0                                                                                        Zdržal sa: 0 
 
  7.   Schválenie úveru na I. etapu chodníka 
         Materiál bol poslancom zaslaný.    
         Príloha č. 5 
         Starostka – oznámila poslancov OZ, že je podpísaná zmluva s firmou pána Ošváta, materiál bude zložený za   
         COOP Jednotou, je tam dobrý prístup, mal by byť vybudovaný do troch mesiacov od podpisu. Vzhľadom  
         k finančnej situácií obci,  bude sa I. etapa budovať z úveru. 
         Kontrolórka obce – oboznámila poslancov OZ, že vypracovala stanovisko k čerpaniu úveru na I. etapu chodníka  
         ako aj materiál – Zdroje financovania kapitálové výdavky v roku 2022.                   
         Poslanci zobrali materiál na vedomie a schválili prekleňovací úver vo výške 35 000,00 € a investičný úver vo  
         výške 50 400,00 €.   
                  Hlasovanie: 
         Za:  7 - Ing.  Malko ,Ing. Košút, Ing. Matula, Ing. Korbeľ , Mgr. Pospíšilová, Ing. Rendek,  Lučanský      
          Proti:0                                                                                        Zdržal sa: 0 

 
   8.   Schválenie prenájmu pozemku KN-C 675/4 Bc. Jozefovi Štefanicovi 
         Materiál bol poslancom zaslaný.    
         Príloha č. 6  
         Starostka – oznámila poslancov OZ, že na základe žiadosti od BC. Jozefa Štefanicu v súlade so Zásadami  
         hospodárenia s majetkom obce bol vyvesený zámer obce na prenájom časti  parcely KN-C 675/4. 
         Poslanci OZ odsúhlasili nájom časti parcely KN-C 675/4 Bc. Šefanicovi v súlade so Zásadami hospodárenia  
         s majetkom obce. 
         Hlasovanie: 
         Za:  7 - Ing.  Malko ,Ing. Košút, Ing. Matula, Ing. Korbeľ , Mgr. Pospíšilová, Ing. Rendek,  Lučanský      
          Proti:0                                                                                        Zdržal sa: 0 
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   9.   Schválenie prenájmu pozemku KN-C 877/1 Peter a Viera Daruľovcom  
          Materiál bol poslancom zaslaný.    
          Príloha č. 7 
         Starostka –  oznámila poslancov OZ, že na základe žiadosti manželov Daruľovcov v súlade so Zásadami  
         hospodárenia s majetkom obce bol vyvesený zámer obce na prenájom časti  parcely KN-C 877/1. 
         Poslanci OZ odsúhlasili nájom časti parcely KN-C 877/1 manželom Daruľovcom v súlade so Zásadami  
         hospodárenia s majetkom obce. 
               Hlasovanie: 
         Za:  7 - Ing.  Malko ,Ing. Košút, Ing. Matula, Ing. Korbeľ , Mgr. Pospíšilová, Ing. Rendek,  Lučanský      
          Proti:0                                                                                        Zdržal sa: 0 
                       
10.   Správa auditora z overenia účtovnej závierky za rok 2021 
         Materiál bol poslancom zaslaný.    
         Príloha č. 8 
         Starostka –  oznámila poslancov OZ, že auditorka vypracovala Správu z overenia účtovnej uzávierky za rok 2021, 
         v ktorej skonštatovala, že obec Bystrička  má účtovanie v súlade s požiadavkami zákona o rozpočtových pravidlách. 
         Poslanci zobrali na vedomie Správu auditora z overenia účtovnej závierky za rok 2021 a Individuálnu výročnú správu  
         obce Bystrička za rok 2021.    
               Hlasovanie: 
         Za:  7 - Ing.  Malko ,Ing. Košút, Ing. Matula, Ing. Korbeľ , Mgr. Pospíšilová, Ing. Rendek,  Lučanský      
          Proti:0                                                                                        Zdržal sa: 0 
 
11.   Dohoda o skončení nájmu nehnuteľnosti s hotelom Bystrička 
         Materiál bol poslancom zaslaný.    
         Príloha č. 9 
         Starostka –  oznámila poslancov OZ, že hotel Bystričke nemá záujem o ďalší nájom  parcely KN-C 310/5. 
         Ing. Košút – kde teda parkujú vozidlá 
         Starostka – na  parcele, ktorá je oproti hotelu Bystrička a ktorú vlastní p. Rajniak 
         Poslanci  súhlasili s ukončením nájmu na základe  Dohody.    
               Hlasovanie: 
         Za:  7 - Ing.  Malko ,Ing. Košút, Ing. Matula, Ing. Korbeľ , Mgr. Pospíšilová, Ing. Rendek,  Lučanský      
          Proti:0                                                                                        Zdržal sa: 0 
 
12.   Zmluva o manažmente projektu 2022/10/PG 
         Materiál bol poslancom zaslaný.    
         Príloha č. 10 
         Starostka –  aby poslanci OZ zatiaľ  schválili Zmluva o manažmente projektu 2022//10/PG s firmou MP Profit PB,  
         s.r.o.  v takomto znení, ale že požiadala firmu MP Profit PB, s.r.o. o úpravu zmluvy, pretože obec má  
         zazmluvneného iného verejného obstarávateľa. 
         Kontrolórka obce- kto bude garantom obsahu projektovej dokumentácie, pretože firma  MP Profit PB, s.r.o neručí  
         za obsah projektovej dokumentácie. po skúsenostiach s predošlou dotáciou, kde obec  bude musieť  vrátiť  
        15 000,00 € SIEA by bolo vhodné si to ošetriť. Okrem toho financie na túto firmu bude musieť obec hľadať vo  
         svojich prostriedkoch, na toto sa dotácia nevzťahuje. 
         Starostka – obec si toto bude musieť ošetriť po vlastnej osi. Táto dotácia je z Plánu obnovy, kde najnižšia dotácia  
         je 244 000,00 € a môže to byť napr. zateplenie budovy, obkopanie budovy a tlaková izolácia, výmena okien,  
         regulácia kúrenia a solárne panely na ohrev teplej vody. Ak by obec dostala túto dotáciu, z tejto sumy musí zaplatiť  
         firme MP Profit PB, s.r.o. 3% z dotácie. 
         Poslanci  odsúhlasili Zmluvu  o manažmente projektu 2022/10/PG s firmou  MP Profit PB, s.r.o. 
               Hlasovanie: 
         Za:  7 - Ing.  Malko ,Ing. Košút, Ing. Matula, Ing. Korbeľ , Mgr. Pospíšilová, Ing. Rendek,  Lučanský      
          Proti:0                                                                                        Zdržal sa: 0 
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13.   Došlá korešpodencia, rôzne 
        Návrh zástavky - Breziny 
         Materiál bol poslancom zaslaný.    
         Príloha č. 11 
         Starostka –  máte pred sebou návrh osadenia zástavky. 
         Kontrolórka obce – ale podľa mňa jedna strana zástavky nie je osadená na obecnom pozemku. 
         Starostka – na tom našom navrhovanom pozemku je plyn, zástavka je nakreslená na parcele, kde plyn nie je. 
         Ing. Korbeľ – podľa neho je nakreslená na pozemku pána Mallého. 
         Starostka – treba Návrh schváliť, aby mohla pokračovať, tento problém sa bude riešiť neskôr. 
         Poslanci  odsúhlasili Návrh zástavky  - Breziny 
                Hlasovanie: 
         Za:  7 - Ing.  Malko ,Ing. Košút, Ing. Matula, Ing. Korbeľ , Mgr. Pospíšilová, Ing. Rendek,  Lučanský      
          Proti:0                                                                                        Zdržal sa: 0 
 
         Odstránenie mantinelov z multifunkčného ihriska 
         Starostka  informovala poslancov, že z bezpečnostného hľadiska je potrebné odstrániť panely 
         Ing. Matula – je potrebné všetky odstrániť ? 
         Ing. Malko – západná strana je dobrá, ale odstránia sa všetky 
         Kontrolórka obce – ale ihrisko je v majetku obce, je potrebné odborné stanovisko  od oprávnenej osoby.  
         Čo sa ide odstraňovať? 
         Ing. Košút – odstránia sa mantinely ako aj konštrukcia, zostane osvetlenie a na ňom zavesené siete 
         Ing. Malko – musí sa všetko odstrániť, pretože rúrky sú umelé, nie sú osadené v betóne ale osadené   klinmi, preto  
         padá aj zábradlie 
         Ing. Rendek – kto to bude realizovať ? 
         Ing. Košút - svojpomocne 
         Poslanci  odsúhlasili odstránenie mantinelov po predložení odborného posúdenie oprávnenou osobou. 
                Hlasovanie: 
          Za:  7 - Ing.  Malko ,Ing. Košút, Ing. Matula, Ing. Korbeľ , Mgr. Pospíšilová, Ing. Rendek,  Lučanský      
          Proti:0                                                                                        Zdržal sa: 0 
 
          Monografia včera, dnes a zajtra 
          Starostka  informovala poslancov, že monografia Včera, dnes a zajtra sa tlačí, 21.10.2022 v rámci  Október-mesiac  
          úcty k starším, ju chce pokrstiť. Chce pozvať primátora mesta Martin, pána Zacharidesa, starostov z okolitých obcí, 
          pána Lacka a pána Lašúta. Program by zabezpečil folklórny súbor Hrádok. Spýtala sa p. Pospíšilovej, či by  
          zarecitovala vhodnú báseň 
          Mgr. Pospíšilová – súhlasila, že si vyberie vhodnú báseň a zarecituje ju.  
          Starostka – vzhľadom k tomu,  že obec nemá financie, občerstvenie bude zabezpečené svojpomocne. 
          Poslanci  odsúhlasili akciu aj pozvaných hostí. 
                Hlasovanie: 
           Za:  7 - Ing.  Malko ,Ing. Košút, Ing. Matula, Ing. Korbeľ , Mgr. Pospíšilová, Ing. Rendek,  Lučanský      
           Proti:0                                                                                        Zdržal sa: 0 
 
 
14.   Diskusia 
        Ing. Košút – či majú Beláňovci stavebné povolenia na opravu či odstránenie kúrie 
        Ing. Korbeľ – nechcú kúriu búrať ale ako sa pozeral, robia nové preklady a do zimy to chcú mať pod strechou  
        Starostka – ona nevydávala stavebné povolenie asi ho vydal ešte jej predchodca 
        Ing. Košút – ako ďaleko je to s tou mediáciou s firmou Technohall? Nie je správne, aby obec všetko zaplatila, 
        chce, aby sa im dala predžalobná výzva 
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        Starostka – nie je nikde povedané, že obec súd vyhrá, okrem toho, keď sa to rozšíri, žiadnu firmu tu nedostane.  
        Osloví firmu Technohall a dá vedieť, ako to dopadlo. 
        Ing. Košút – nechce nechať dlh budúcemu zastupiteľstvu 
        Ing. Malko- bývalý starosta nedoriešil financovanie miestnych komunikácií, musela to riešiť starostka a nové  
        zastupiteľstvo  
        Ing. Košút – tri miesta na miestnej komunikácií sú vyhradené Pizzérii, stále tam niekto parkuje, nevidno do  
        križovatky        
        Starostka – všade majú autá Lenďákovci, nevie si s nimi dať rady, zavolať na políciu môže aj poslanec. Teraz  
        najnovšie sú rozobraté autá pred Šimiakovcami. 
 
 
15.  Záver 
      Starostka – poďakovala poslancom za  činnosť počas celého volebného obdobia, za účasť na zastupiteľstve 
       a ukončila pracovné stretnutie.  
       
       V prípade nejasností je doložený zvukový záznam. 
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